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Panelová diskuse o Elektronické evidenci tržeb 
 

Dne 9. července 2014 se pod záštitou Svazu obchodu a cestovního ruchu ČR uskutečnila v 

sídle společnosti Deloitte panelová diskuse „Elektronická evidence tržeb“. 

Diskuse proběhla za účasti zástupců Ministerstva financí ČR, Ministerstva průmyslu a 

obchodu ČR, Generálního finančního ředitelství a samozřejmě za účasti členů Svazu 

obchodu a cestovního ruchu ČR. K diskusi byl rovněž přizván i prezident Hospodářské 

komory a zástupci podnikatelské sféry. Šlo o historicky první setkání zástupců státní správy 

a odborné veřejnosti včetně zástupců podnikatelů na toto téma. 

 

Elektronická evidence tržeb je jedním z nástrojů boje proti daňovým únikům, který by měl být 

zaveden od roku 2016. Finanční správa díky novému systému bude moci on-line sledovat tržby 

podnikatelů a efektivně postihovat nepoctivce. 

„Svaz obchodu a cestovního ruchu ČR již dlouhodobě usiluje o plošnou registraci tržeb a to z důvodu 

narovnání podmínek podnikání v obchodě a cestovním ruchu. Vítáme a zároveň i podporuje aktivity 

Ministerstva financí v této oblasti a rovněž oceňujeme, že jako odborníci můžeme být již u zrodu 

návrhu tohoto zákona“, řekla prezidentka Svazu obchodu a cestovního ruchu ČR Marta Nováková. 

 

V rámci panelové diskuse, kterou otevřela prezidentka Svazu obchodu a cestovního ruchu ČR Marta 

Nováková, vystoupila náměstkyně ministra financí Simona Hornochová a Jiří Žežulka, zástupce 

generálního ředitele Generálního finančního ředitelství, kteří představili záměr tohoto zákona. Dále 

vystoupil zástupce členské firmy Svazu obchodu a cestovního ruchu ČR Pavel Zach, který informoval 

o zkušenostech se zaváděním elektronické evidence tržeb například v Maďarsku, na Slovensku a 

v Chorvatsku a tyto modely vzájemně porovnal. Vyjádření za Hospodářskou komoru ČR přednesl její 

prezident Vladimír Dlouhý. 

 

Elektronická evidence tržeb je natolik specifická záležitost, která se dotkne široké podnikatelské 

veřejnosti, že považuji za koncepční, aby v rámci přípravy věcného záměru zákona probíhaly takovéto 

diskuse. Jsme v procesu přemýšlení a potřebujeme zpětnou vazbu, abychom dokázali postihnout 

všechny aspekty a rizika, správně předem nastavit parametry celého systému tak, aby nám přinášel 

požadovaný efekt a zároveň nezatížil podnikatele tam, kde to není nutné", uvedla náměstkyně ministra 

financí Simona Hornochová. 

 

"Bez tohoto nástroje nejsme schopni zabezpečit, že v České republice bude rovné konkurenční 

prostředí v oblasti služeb a obchodu. Po jeho zavedení neplatiči daní ztratí svoji konkurenční výhodu. 

Budeme se snažit, aby celý systém byl pro podnikatele jednoduchý a co nejméně zatěžující", řekl v 

diskusi Jiří Žežulka, zástupce generálního ředitele Generálního finančního ředitelství. 

 

Videozáznam včetně prezentací z této akce můžete shlédnout na stránkách Ministerstva financí ČR 

záznam a materiály ZDE  
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